
 

Szczecin, 2023-03-15 

PROTOKÓŁ nr 40/23 
z posiedzenia Rady Osiedla Dąbie 

 

1. Otwarcie obrad, przywitanie gości i członków Rady. 

2. Sprawdzenie listy obecności – stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad - przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Osiedla Dąbie nr 39/23. 

5. Zapoznanie się z otrzymaną korespondencją i wnioskami mieszkańców. 

6. Podjęcie uchwał. 

7. Sprawy bieżące. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad, przywitanie gości i członków Rady. 

W dniu 15 marca 2023 r. o godzinie 18:30 odbyło się posiedzenie radnych w  

siedzibie Rady Osiedla Dąbie przy ul. Gryfińskiej 151 w Szczecinie. Posiedzenie 

otworzył Przewodniczący Paweł Kurdziałek, przywitał obecnych i przedstawił 

porządek obrad. 

Ad. 2 Sprawdzenie listy obecności. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Paweł Kurdziałek - Przewodniczący 

2. Łukasz Owczarek – Wiceprzewodniczący 

3. Małgorzata Wleklak – Sekretarz 

4. Magdalena Bartuszek-Lewandowska – Członek Rady 

5. Marek Jakacki – Członek Rady 

6. Marta Marczak - Członek Rady 

7. Alina Kordowska – Członek Rady 

8. Andrzej Kozieł – Członek Rady 

9. Magdalena Woźniak – Członek Rady 

10. Agnieszka Czapelska – Członek Rady 

 

Stwierdzono quorum – obecnych 10 radnych 

 

Ad. 3 Przyjęcie porządku obrad. 

Głosowało: 9 osób; ZA – 9; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Osiedla Dąbie nr 39/23 

Głosowało: 9 osób; ZA – 9 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 
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Ad. 6 Podjęcie uchwał: 

• Uchwała Nr 185-23 w sprawie wydania opinii na zbycie, w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego, nieruchomości gruntowej zabudowanej będącej własnością 

Gminy Miasto Szczecin, położonej przy ul. Warmińskiej 1a, stanowiącej działkę numer 

77 z obrębu 4031 z jednoczesną sprzedażą udziału w wysokości ½ w działce numer 

80 z obrębu 4031j (WZiON). 

Głosowało: 9 osób; ZA – 9; PRZECIW – 0; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

• Uchwała Nr 186-23 w sprawie wydanie opinii na rozszerzenie dzierżawy gruntu o 200 

m2 położonej na dz. Nr 17/9 oraz 17/19 obręb 4005 położonych przy ul. Przestrzennej 

z przeznaczeniem na cele rekreacyjne. 

Głosowało: 9 osób; ZA – 9; PRZECIW – 0; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

• Uchwała Nr 187-23 w sprawie wydania opinii na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

gminnej nieruchomości gruntowej będącej własnością Gminy Miasto Szczecin, 

stanowiącej część działki numer 1/44 o pow. 15 m2 z obrębu 4001 z przeznaczeniem 

na poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej 

stanowiącej działkę nr 10/4 z obrębu 4004, położonej w Szczecinie w rejonie ul. 

Przestrzennej. 

Głosowało: 10 osób; ZA – 10; PRZECIW – 0; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

• Uchwała Nr 188-23 w sprawie wydanie opinii na występy cyrku bez zwierząt w 

Szczecinie przy ul. Goplańskiej/Goleniowskiej w terminie 10-11.04.2023r. 

Głosowało: 10 osób; ZA – 10; PRZECIW – 0; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

• Uchwała Nr 189-23 w sprawie uchylenia uchwał nr 107/21, 143/22 i 159/22 dot. 

realizacji zadania pn. „wybieg dla psów w Dąbiu” do Budżetu Osiedlowego Dąbie 

2019-2024 

Głosowało: 10 osób; ZA – 10; PRZECIW – 0; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

• Uchwała Nr 190-23 w sprawie zmiany do uchwały nr 61/20 dot. realizacji zadania do 

Budżetu Osiedlowego Dąbie 2019-2024 „Montaż interaktywnych przejść dla pieszych 

na ul. Goleniowskiej”. 

Głosowało: 10 osób; ZA – 10; PRZECIW – 0; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

• Uchwała Nr 191-23 w sprawie wydania opinii na zbycie w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego nieruchomości gruntowych, będących własnością Gminy Miasto 

Szczecin, położonych w rejonie ul. Żaglowej, składających się z działek oznaczonych 

w ewidencji gruntów numerami: 17/7, 17/34 i 17/35 z obrębu 4021. 

Głosowało: 10 osób; ZA – 3; PRZECIW – 0; WSTRZYMAŁO SIĘ – 7 
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• Uchwała Nr 192-23 w sprawie przystępuje do realizacji zadania do Budżetu 

Osiedlowego Dąbie 2019 – 2024 pn. „Budowa chodnika przy ul. Goleniowskiej (od 

Bośniackiej do przystanku w kierunku centrum)”. 

Głosowało: 10 osób; ZA – 9; PRZECIW – 0; WSTRZYMAŁO SIĘ – 1 

 

Ad. 7 Sprawy bieżące: 

• Przyjęcie rezygnacji członka rady Łukasza Trociuka. 

• Mail od mieszkańca Krzysztof N. w sprawie chodnika na ul. Tczewskiej – 

Przewodniczący udzieli informacji zwrotnej. 

• Mail od mieszkańca Przemysław D. w sprawie budowy bloku mieszkalnego przy ul. 

Nurkowej. 

• Likwidacja środków trwałych w Radzie Osiedla ukończona – środki zlikwidowane 

zostały wywiezione. 

• Obsługa tablic informacyjnych Rady Osiedla będzie w kompetencji 

wiceprzewodniczącego Łukasza Owczarka. 

• Zaplanowano prace porządkowe w dokumentach rady osiedla: M. Marczak, M. 

Woźniak, M. Wleklak. 

Ad. 8 Wolne wnioski 

1) Alina Kordowska: 

Wnioski formalny: 

1. Wystąpić do Szczecińskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Sp. z o. o. 

Ul. Boh. Getta Warszawskiego 1a 70-302 Szczecin ( od 04.01.2021 r. połączenie 

poprzez przejęcie spółki TBS „Prawobrzeże” Sp. z o.o.) z wnioskiem/ propozycją, 

przeznaczenia w planach rozbudowy osiedla przez TBS Prawobrzeże, w zasobach 

spółki, lokali na przedszkole-żłobek. 

Uzasadnienie: 

Bloki zamieszkałe przez młode, rozwojowe rodziny. Przedszkole i żłobek, publiczne 

funkcjonujące na naszym osiedlu od lat nie zapewniają miejsca najmłodszym. 

2. Wystąpić do TBS w celu nawiązania współpracy dotyczącej bezpieczeństwa na 

wysokości nowo wybudowanego osiedla przy ul. Fregaty 

Uzasadnienie: 

W obecnej sytuacji ulica Drukarska, Oficerska i Otwocka są zastawione 

samochodami, utrudniając przejazd samochodom dostawczym. W najbliższym 

czasie zostanie rozpoczęta budowa kolejnych bloków, co spowoduje jeszcze 

większe zagęszczenie parkowanych aut. 

 

Wolny wniosek 

1. Nawiązanie współpracy z Policją i Strażą Miejska w kwestii patroli , które wzorem 

poprzednich lat, przy udziale członków Rady Osiedla przeprowadziłyby „kontrole” 

pod kątem „Bezpieczne Osiedle”. 

Alina Kordowska 

Szczecin, dnia 24.01.2023 r 
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2) Małgorzata Wleklak: 

Wnosi o naprawę tablic informacyjnych Rady Osiedla. Optowałabym również za 

przedstawieniem/omówieniem planu na obsługę tych tablic, aby nie zalegały 

archaiczne informacje i aby zapobiec kolejnym niemiłym komentarzom na 

grupach Dąbia.  

Ad. 9 Zamknięcie obrad. 

Na tym zebranie zakończono. 

 

 

 

Małgorzata Wleklak 

 

…………………………………….…………  

Sekretarz Rady Osiedla  

Protokół sporządziła 

 

Paweł Kurdziałek  

 

………………………………………...… 

Wiceprzewodniczący Rady Osiedla 

Protokół zatwierdzi

 


